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PROTOKÓŁ NR 28/2019 

z posiedzenia Zarządu Powiatu Czarnkowsko -Trzcianeckiego 

z dnia 27 czerwca 2019 r. 

 

 

W dniu  27 czerwca 2019 r. o godz. 9.00 w Starostwie Powiatowym w Czarnkowie  

rozpoczęło się XXVIII posiedzenie Zarządu Powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego. 

W posiedzeniu uczestniczyli:  

1. Sławomir Kryger – z-ca przewodniczącego Zarządu, 

2. Krzysztof Czarnecki – członek Zarządu, 

3. Waldemar Pawłowski  – członek Zarządu, 

4. Jan Pertek – członek Zarządu. 

oraz zaproszeni goście i pracownicy Starostwa Powiatowego w Czarnkowie. 

Lista obecności stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 

Wicestarosta powitał zebranych i tym samym rozpoczął XXVIII posiedzenie Zarządu 

stwierdzając, iż  w dzisiejszym posiedzeniu uczestniczy 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks 

Łaszcz).  

Następnie przedstawił proponowany porządek posiedzenia: 

1. Sprawy z zakresu promocji, ochrony zdrowia i spraw społecznych: 

1) sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie                            

i Szpitala Powiatowego w Trzciance za I kwartał 2019 r. – spotkanie z dyrektorami                               

i głównymi księgowymi w tej sprawie. 

2) organizacja przez  Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki IX edycji Festiwalu Tradycyjnej 

Kuchni Wielkopolskiej, 

3) wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o zwiększenie środków w tegorocznym 

planie finansowym na pokrycie wynagrodzeń pracowników jednostki. 

2. Sprawy z zakresu edukacji:  

1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie dalszego funkcjonowania hali sportowo 

-widowiskowej w Trzciance, 

2) pismo Rady Rodziców przy MDK w Trzciance dotyczące funkcjonowania placówki, 

3) podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

3) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o powołaniu komisji konkursowej do 

przeprowadzenia konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej                            

w Czarnkowie, 

4) podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych                                  

w Czarnkowie nowego kierunku kształcenia, 

5) informacja o uzyskaniu przez  ZSP w Trzciance i ZS w Krzyżu Wlkp. dofinansowania                       

w ramach projektu Erasmus Plus szansą na lepszą przyszłość zawodową, 

6) wniosek Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance o rozważenie możliwości podwyższenia 

wynagrodzeń dla nauczycieli z wyrównaniem od 1 czerwca br., 

7) prośba Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance o wyrażenie zgody na dalsze użytkowanie 

pomieszczeń w Młodzieżowym Domu Kultury, 

8) ustalenie dodatków motywacyjnych dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych na II 

półrocze 2019 roku. 
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3. Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

1) informacja z otwarcia ofert na wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżki 

pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w Trzciance,  

2)  realizacja dokumentacji technicznej na budowę chodnika w Zofiowie, 

3) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna opałowego przez Zarząd 

Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

5. Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance o zaopiniowanie wniosku 

Stowarzyszenia Gramy z  Sercem o obniżenie stawki za wynajem miejsc noclegowych                    

w internacie szkoły i podjęcie uchwały w tej sprawie. 

2) wezwanie osoby uprawnionej do składania oświadczeń w imieniu Powiatu na rozprawę  

o zawezwanie do próby ugodowej – roszczenie dotyczące majątku w Gębicach. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok oraz zatwierdzenie 

skonsolidowanego bilansu powiatu za 2018 rok.  

7. Wnioski zgłoszone przez radnych powiatowych. 

8. Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

9. Sprawy różne. 

Proponowany porządek posiedzenia został przez członków Zarządu przyjęty i stanowi 

załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.   

Ad.1 

Sprawy z zakresu promocji, ochrony zdrowia i spraw społecznych: 

1) sprawozdania o przychodach, kosztach i wyniku finansowym ZZOZ w Czarnkowie                            

i Szpitala Powiatowego w Trzciance za I kwartał 2019 r. – spotkanie z dyrektorami                               

i głównymi księgowymi w tej sprawie, 

  Zarząd spotkał się z dyrektorem i główną księgową Zespołu Zakładów Opieki Zdrowotnej                     

w Czarnkowie oraz dyrektorem Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II  w Trzciance analizując 

sprawozdania o  przychodach, kosztach i wyniku finansowym szpitali.  

  Zespół Zakładów Opieki Zdrowotnej w Czarnkowie, za okres 01.01 – 31.03.2019 roku 

osiągnął przychody w wysokości 6.966 tys. zł; koszty 8.298 tys. zł; wynik finansowy strata                  

(-) 1.331 tys. zł, amortyzacja wyniosła 308 tys. zł. Zobowiązania na dzień 31.03.2019 roku stanowiły 

ogółem 13.008.539,50 zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 

6.533.539,56 tys. zł; zobowiązania długoterminowe w kwocie 6.474.999,94 zł; zobowiązania 

wymagalne 2.522.481,57 zł. Należności powstałe na dzień 31.03.2019 r. wyniosły 1.361.025,23 zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 3 do niniejszego protokołu. 

Po zapoznaniu się z przedłożonym wspólnie przez dyrektora i główna księgową Szpitala 

sprawozdaniem wywiązała się krótka dyskusja, w której m.in. rozważano likwidację przychodni 

podstawowej opieki zdrowotnej we Wronkach prowadzonej w strukturach ZZOZ w Czarnkowie, która 

to placówka przynosi stratę księgową. Padło też pytanie na co Szpital wydał kwotę 1.121.353,30 zł 

przekazaną z budżetu powiatu na pokrycie straty, na co główna księgowa odpowiedziała, że pieniądze 

przeznaczono na uregulowanie należności wobec dostawców, uregulowano część zobowiązań 

wymagalnych, co pozwoliło udrożnić przepływ finansowy jednostki. Główna księgowa zobowiązała 

się do przedłożenia pisemnej informacji w tym zakresie. 

Poruszono temat  Poradni „K” w Drawsku, dyrektor rozmawiał w sprawie komercyjnego wynajmu 

pomieszczeń w Drawsku z jednym z podmiotów leczniczych, który byłby zainteresowany najmem 

tych pomieszczeń. Informował o tym Wójta Gminy Drawsko, ten jednak nie wyraził zainteresowania 

tym pomysłem. Pan Czarnecki zwrócił uwagę na wysokość straty, która już po I kwartale wynosi 

ponad 1 mln. zł, nie zapowiada się to zbyt optymistycznie, na koniec roku może wystąpić ogromy 

problem. Pan Pertek zgodził się z wypowiedzią Pana Czarneckiego, podziela te obawy tym bardziej, 

że rok 2018 zamknął się stratą, którą po części powiat musiał pokryć.  

 

 Dalej sprawozdanie przedłożył dyrektor Szpitala w Trzciance.  
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  Szpital Powiatowy im. Jana  Pawła II w Trzciance, za okres 01.01 – 31.03.2019 roku osiągnął 

przychody w wysokości 9.504 tys. zł; koszty 9.854 tys. zł; wynik finansowy strata (-) 350  tys. zł, 

amortyzacja wyniosła 378 tys. zł. Zobowiązania na dzień 31.03.2019 roku stanowiły ogółem                      

3.851 tys. zł. Strukturę zobowiązań tworzą: zobowiązania krótkoterminowe w kwocie 3.851 tys. zł; 

zobowiązania długoterminowe w kwocie 0 zł; zobowiązania wymagalne 0 zł. Należności powstałe na 

dzień 31.03.2019 r. wyniosły 3.235 tys. zł, w tym wymagalne 162 tys. zł.  

Przedmiotowe, szczegółowe sprawozdanie każdy z członków Zarządu otrzymał wcześniej w celu 

zapoznania się i stanowi ono załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  

 Członkowie Zarządu pytali dyrektora, czy podpisana została umowa z wykonawcą na 

realizację inwestycji – na rozbudowę Szpitala? Dyrektor odpowiedział, że na ogłoszony przetarg na 

„Przebudowę i rozbudowę budynku Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance”, wpłynęły 

4 oferty. Dwie oferty zostały odrzucone gdyż wykonawcy nie wyrazili zgody na przedłużenie terminu 

związania z ofertą, zgodnie z ustawą – Prawo zamówień publicznych. Pozostały zatem dwie oferty, z 

których najkorzystniejszą okazała się oferta Zakładu Produkcyjno -Handlowo-Usługowego ze 

Stróżewa. Szpital jako zamawiający umowę w sprawie zamówienia publicznego zamierza zawrzeć w 

dniu 1 lipca 2019 r. Do tego dnia jeżeli nie uda się podpisać umowy z Bankiem, to na pewno będzie 

już promesa o udzieleniu kredytu.  

 Na poprzednim posiedzeniu Wicestarosta przekazał członkom Zarządu informacje, iż jest                    

w stałym kontakcie z firmą FORMEDIS, która na zlecenie Powiatu przygotowuje audyt w szpitalach 

powiatowych w Czarnkowie i Trzciance. Firma oczekuje pewnych danych ze szpitali. Czarnków 

wywiązuje się z tego obowiązku, natomiast ze strony trzcianeckiego Szpitala informacje spływają                    

z opóźnieniem. W dniu dzisiejszym Wicestarosta wyjaśnił, że dokumenty spływają szybciej, nie ma 

opóźnień. 

 W tym momencie dyrektor Szpitala w Trzciance wyjaśnił, że opóźnienie przekazywania 

dokumentów spowodowane było tym, że firma oczekiwała szeregu danych z kilku lat wpisywanych                                

w gotowe,  już przygotowane przez nich tabelki. Szpital zaangażował w to sporą grupę pracowników, 

ale pracownicy też mają swoje zadnia. Szpital udostępniał dane, ale nie były one w układzie 

tabelarycznym jak to firma oczekiwała.  Słowa dyrektora potwierdziła główna księgowa                                  

z czarnkowskiego Szpitala, Szpital w Czarnkowie uruchomił cała administrację do pracy nad 

przygotowaniem danych oczekiwanych przez Firmę.   

2) organizacja przez  Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki IX edycji Festiwalu Tradycyjnej Kuchni 

Wielkopolskiej, 

  Zarząd analizował możliwość organizacji przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki,                   

w roku bieżącym, IX Festiwalu Tradycyjnej Kuchni Wielkopolskiej.  We wrześniu 2018 roku Koło 

Gospodyń Wiejskich Sławno reprezentujące nasz Powiat zwyciężyło podczas Wielkopolskiego 

Festiwalu Tradycyjnej Kuchni Wielkopolskiej w Zaniemyślu. Zgodnie z przyjętą formułą organizacja 

imprezy w 2019 roku spoczywa na samorządzie Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego. Festiwal 

miałby się odbyć w dniu 1 września 2019 roku w Lubaszu i byłby imprezą towarzyszącą podczas 

Powiatowo-Gminnego Święta Plonów. Przygotowanie imprezy jest dużym i kosztownym wyzwaniem, 

stąd Powiat zwrócił się Marszałka Województwa Wielkopolskiego o wsparcie finansowe w kwocie 

15.200,00 zł, które zostałoby wykorzystane na pokrycie kosztów związanych z wynajmem hali 

namiotowej z ławkami i krzesłami, pod którą znajdować się będą stoiska dla Kół Gospodyń 

Wiejskich; na nagrody w konkursie; projekt i druk okolicznościowych dyplomów uznania oraz 

opłacenie obrad komisji konkursowej. Na prośbę ze strony Powiatu Marszałek odpowiedział,  że tak, 

jak w latach poprzednich kwota wsparcia Festiwalu może wynieść 3500 zł brutto. W związku z tym 

sprawa ponownie trafiła na posiedzenie Zarządu, na którym analizowano możliwości finansowe 

organizacji Festiwalu ze środków budżetu powiatu, przy wsparciu Marszałka kwotą niższą niż 

wnioskowana. Ostatecznie zdecydowano, że Powiat jeszcze raz wystąpi do Marszałka Województwa 

Wielkopolskiego o zwiększenie dofinansowania imprezy do kwoty 6.000,00 zł, która stanowiłaby 

koszt nagród w konkursie ( I,II,III miejsce w dwóch kategoriach: „Najlepsza potrawa tradycyjnej 

kuchni wielkopolskiej” i „Wielkopolska słodkość”.  

  Zarząd oczekiwał będzie odpowiedzi ze strony Marszałka w terminie do dnia 3 lipca br., 

ponieważ od tej decyzji Zarząd uzależnia rozpoczęcie organizacji imprezy.  
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3) wniosek Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie o zwiększenie środków w tegorocznym 

planie finansowym na pokrycie wynagrodzeń pracowników jednostki, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 5 ) dyrektora Powiatowego Urzędu Pracy w Czarnkowie         

o zwiększenie środków w planie finansowym wydatków budżetowych na 2019 rok na sfinansowanie 

wynagrodzeń dla pracowników Wcześniej, w miesiącu styczniu br. Zarząd Powiatu zobowiązał się do 

sfinansowania brakujących środków finansowych  z Funduszu Pracy w kwocie 70 tys. zł. 

  W dniu dzisiejszym Zarząd postanowił zwrócić się do dyrektora PUP o przeanalizowanie 

oszczędności i dostępnych rezerw, które mógłby zostać przeznaczone na pokrycie przynajmniej części 

brakujących środków finansowych, prosząc o przekazanie informacji w tym zakresie do 30 sierpnia br. 

W oparciu o otrzymaną od dyrektora PUP informację, brakujące środki przypisane zostaną na 

wskazany cel w zmianach do budżetu powiatu podczas wrześniowej Sesji Rady Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego.  

Ad.2 

Sprawy z zakresu edukacji:  

1) spotkanie z Burmistrzem Trzcianki w sprawie dalszego funkcjonowania hali sportowo 

-widowiskowej w Trzciance, 

  Zarząd spotkał się z Burmistrzem Trzcianki w sprawie dalszego funkcjonowania Hali 

Sportowo-Widowiskowej w Trzciance, w związku z tym, iż dotychczasowe porozumienie na 

administrowanie Halą kończy się z dniem 30 czerwca 2019 r.   

  Zarząd Powiatu na poprzednim posiedzeniu rozmawiał na temat funkcjonowania Hali 

Sportowo-Widowiskowej, proponując ze swojej strony następujące rozwiązania: 

1) administratorem obiektu może  nadal być Młodzieżowy Dom Kultury w Trzciance działający                      

w imieniu powiatu, 

2) budżet hali powinien wynosić około 550.000,00 zł zwiększony o ewentualny fundusz remontowy 

(jeżeli nie zostanie zmieniony zakres działań hali), 

3) stawka godzinowa wynajmu elementów obiektu powinna być skalkulowana realnie  i powinna  

obejmować faktyczne koszty funkcjonowania hali i uwzględnić jakiś  minimalny zysk Hali, 

4) powiat, na swoje potrzeby wykorzystywać będzie halę w zakresie oczekiwań Liceum 

Ogólnokształcącego w Trzciance,  

zgodnie z symulacją: 

a)  61 godzin tygodniowo (1/3 sali) * 38 tygodni szkolnych = 2318 godzin/3  tercje sali = 773 godziny 

w przeliczeniu na całą salę. 

b) imprezy i wydarzenia powiatowe – 100 godzin rocznie. 

c) Podsumowanie: 773 godziny +100 = 873 godziny wynajmu pełnego obiektu. 

5) Gmina Trzcianka finansuje pozostałe godziny funkcjonowania Hali, jeżeli chce aby funkcjonowała 

ona w innych godzinach niż godziny lekcyjne tj. od 8.00 - do 16.00  a jednocześnie wszystkie dochody 

wygenerowane przez Halę są przekazywane na rzecz Gminy Trzcianka. 

  Wyżej wymienione propozycje w formie pisemnej przedstawione zostały Burmistrzowi 

Trzcianki z prośbą o ustosunkowanie się do tych propozycji, stąd dzisiejsze spotkanie.  

  Burmistrz Trzcianki ustosunkował się do przedmiotowych propozycji w formie pisemnej – 

załącznik nr 6 do niniejszego protokołu. Nie mniej jednak w dniu dzisiejszym zabrał głos w tej 

sprawie.  

        Burmistrz uważa: 

1)  za zasadne przedłużenie okresu obowiązywania umowy, co najmniej do końca sierpnia br. ze 

względu na toczącą się dyskusję o przyszłości funkcjonowania Młodzieżowego Domu Kultury,               

w skład którego wchodzi obecnie Hala Sportowo-Widowiskowa; 

2) budżet Hali powinien wzrosnąć o kwotę wynikającą ze zwiększenia dochodów własnych 

wypracowywanych przez wynajem na zasadach komercyjnych, a nie jedynie składek powiatu i 

gminy na jej funkcjonowanie – dodatkowe zaangażowanie finansowe samorządów winno wynikać 

jedynie z konieczności dokonywania strategicznych remontów. Wysokość wkładu gminy i powiatu 
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oraz ich dotychczasowe relacje procentowe  są adekwatne i wystarczające biorąc pod uwagę bieżące 

utrzymanie obiektu – mogą być jedynie rokrocznie waloryzowane o współczynnik inflacji; 

3) stawka godzinowa wynajmu nie była zmieniana od dłuższego czasu i administrator winien mieć 

możliwość dokonywania zmian regulaminu i cennika w tym zakresie. W ocenie Burmistrza 

uzasadnionym wydaje się być oddanie swobody w gospodarowaniu godzinami komercyjnymi Hali 

administratorowi poprzez określenie regulaminem stawek wynajmu dla poszczególnych podmiotów 

zainteresowanych użytkowaniem Hali; 

- nieodpłatne wykorzystanie przez organizacje i instytucje działające na rzecz osób 

niepełnosprawnych i seniorów, 

- 50% odpłatności dla podmiotów działających na rzecz dzieci i młodzieży; 

- 100% stawka dla pozostałych podmiotów i osób fizycznych. 

4) zarówno gmina, jak i powiat muszą mieć swobodny dostęp do hali na rzecz organizacji imprez 

własnych oraz działalności swoich placówek oświatowych, czy kulturalnych. Wobec faktu, iż 

porozumienie między gminą a powiatem zawiera określony procentowy udział środków 

finansowych w jej utrzymanie podobnym udziałem godzinowym winny dysponować nasze jednostki 

samorządowe. Jeśli w przypadku powiatu jest to ok. 900 h, to gminie Trzcianka przypada ok. 130 h 

wynajmu pełnego obiektu zgodnie z parytetem; 

5) Burmistrz nie zgadza się w zupełności ze stwierdzeniem, iż gmina Trzcianka powinna finansować 

popołudniową działalność Hali Sportowo-Widowiskowej – obiekt został wybudowany wspólnie 

przez samorządy aby działał w godzinach określonych dotychczasowym regulaminem spełniając 

wszystkie funkcje, dla których został utworzony – od możliwości realizacji zajęć szkolnych przez 

spędzanie czasu wolnego w sposób aktywny po oferowanie udziału w działaniach kulturalno-

widowiskowych szczebla gminnego, powiatowego, ogólnopolskiego, czy wręcz światowego.  

  Burmistrz uważa, że po roku funkcjonowania Hali w powyższym zakresie należałoby dokonać 

ewaluacji wdrożonych rozwiązań i stwierdzić, czy istnieje konieczność zwiększania składek powiatu                    

i gminy na rzecz utrzymania wspólnego obiektu.  

  Burmistrz prosił, o przedłużenie okresu obowiązywania umowy na administrowanie Halą, 

również z uwagi na to, że chciałby zaproponować Radzie Gminy na Sesji, o której zwołanie będzie 

prosił na dzień 4 lipca br.,  stanowisko dotyczące dalszego funkcjonowania Młodzieżowego Domu 

Kultury. Gmina miałaby przejąć z dniem 1 września br. zadania MDK, czyli Powiat powierzyłby 

prowadzenie placówki Gminie Trzcianka, użyczając również dotychczasowe pomieszczenia,               

w których MDK prowadzi swoją działalność. Powiat jednak musiałby do końca tego roku przekazać 

Gminie Trzcianka środki na prowadzenie zadania do końca br.  W roku 2020 Powiat przekazałby 

Gminie na to zadanie 600 tys. zł, w roku 2021 - 550 tys. zł,  w roku 2021 – 500 tys. zł, co miałoby 

również  przełożenie na kolejne lata.   

  Po wysłuchaniu wyjaśnień Burmistrza Trzcianki wywiązała się dyskusja, w której m.in. 

analizowano godziny pracy Hali, zastanawiano się, czy wcześniejsze ustalenia godzin pracy Hali                 

w dni robocze od 8.00 do 22.00 i soboty i niedziele od 8.00 do 20.00 nadal są uzasadnione. 

Analizowano wysokość stawki za wynajem Hali, próbowano określić jej wysokość aby Hala na siebie 

zarabiała, mając na uwadze zajęcia komercyjne. Parytet godzin dla Powiatu i Gminy ustalony był 

kilka lat temu i to też należałoby zmienić. Analizowano propozycje Burmistrza, co do przedłużenia 

umowy na administrowanie obiektem, stąd Zarząd wyraził zgodę na przedłużenie okresu 

obowiązywania umowy na administrowanie Halą Sportowo-Widowiskową do końca sierpnia br. 

jednak nie było to jednomyślne stanowisko Zarządu. Pan Czarnecki i Pan Pawłowski proponowali 

miesięczny okres przedłużenia umowy. Pan Pertek i Pan Kryger wyrazili zgodę na dwumiesięczny 

okres przedłużenia umowy. Ponieważ głosy rozłożyły się 2 na 2 decydował głos wicestarosty Krygra, 

który opowiedział się za dwumiesięcznym przedłużeniem umowy na administrowanie Halą, tj. do 

końca sierpnia 2019 r. Kolejne spotkanie w sprawie Hali jak i MDK zaplanowano na dzień 11 lipca br. 

W spotkaniu również udział weźmie Burmistrz Trzcianki, który przedstawi Zarządowi stanowisko 

Rady Gminy, co do dalszego funkcjonowania MDK.  
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2) pismo Rady Rodziców przy MDK w Trzciance dotyczące funkcjonowania placówki, 

  Zarząd zapoznał się z pismem ( zał. nr 7 ) Rady Rodziców przy Młodzieżowym Domu 

Kultury w Trzciance dotyczącym dalszego funkcjonowania placówki, w związku  z „obcięciem” 

godzin dla instruktorów w arkuszu organizacyjnym oraz deklaracjami o obniżeniu finansowania.  

 Reasumując, Rada Rodziców apeluje do Zarządu i Rady Powiatu o zachowanie  dotychczasowego 

status quo i przywrócenie finansowania na poziomie zapisanym w obecnym budżecie powiatu lub 

przekazanie prowadzenia placówki gminie Trzcianka. W ocenie Rady Rodziców brak jest 

racjonalnych przesłanek ku likwidacji zajęć od września br.  

  Zarząd do tematu powróci.  

3) podjęcie uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla nauczyciela 

kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie powołania komisji egzaminacyjnej dla 

nauczyciela kontraktowego ubiegającego się o awans na stopień nauczyciela mianowanego. 

Podjęcie przedmiotowej uchwały uzasadniają następujące okoliczności faktyczne. 

Po zakończeniu stażu i uzyskaniu pozytywnej oceny dorobku zawodowego nauczyciel kontraktowy 

zatrudniony w szkole prowadzonej przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, wystąpił do organu 

prowadzącego szkołę z wnioskiem o podjęcie postępowania egzaminacyjnego na stopień nauczyciela 

mianowanego. Zgodnie z zapisami ustawy – Karta Nauczyciela, zarząd powiatu wykonuje zadania                    

i kompetencje organu prowadzącego określone  m. in. w art. 9g ust. 2 ww. ustawy tj. powołuje 

komisję egzaminacyjną dla nauczycieli ubiegających się o awans na stopień nauczyciela 

mianowanego; w skład komisji wchodzą: 

 

a) przedstawiciel organu prowadzącego szkołę, jako jej przewodniczący; 

b) przedstawiciel organu sprawującego nadzór pedagogiczny; 

c) dyrektor szkoły; 

d) dwaj eksperci z listy ekspertów ustalonej przez ministra właściwego do spraw oświaty 

i wychowania. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących,  

W związku z powyższym Uchwała Nr 85/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 8 do 

niniejszego protokołu.  

4) podjęcie uchwały zmieniającej uchwałę o powołaniu komisji konkursowej do przeprowadzenia 

konkursu na stanowisko dyrektora Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały Zarządu Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego Nr 80/2019  z dnia 13 czerwca 2019r. w sprawie powołania   komisji 

konkursowej w celu przeprowadzenia konkursu na kandydata na stanowisko dyrektora Centrum 

Edukacji Zawodowej w Czarnkowie. 

  Konieczność zmiany uchwały wynika z faktu, iż wskazany wcześniej do składu komisji 

reprezentant organu prowadzącego  aktualnie przedstawił pracodawcy długotrwałe zwolnienie 

lekarskie, w związku z powyższym koniecznym jest wskazanie innego kandydata reprezentującego 

organ prowadzący w niniejszej  komisji.  

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących. 



 7 

W związku z powyższym Uchwała Nr 86/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 9 do 

niniejszego protokołu.  

5) podjęcie uchwały w sprawie utworzenia w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych                                  

w Czarnkowie nowego kierunku kształcenia, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie utworzenia w Zespole Szkół 

Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie nowego kierunku kształcenia.  

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie zamierza wprowadzić do systemu 

nauczania, tzn. z dniem 1 września 2019 roku utworzyć nowy kierunek kształcenia                               

w zawodzie technik reklamy na poziomie technikum: 

- szkoła dla młodzieży o czteroletnim cyklu kształcenia,  na podbudowie gimnazjum, a od roku 

szkolnego 2019/2020 o pięcioletnim cyklu kształcenia, na podbudowie szkoły podstawowej, 

kształcąca w systemie stacjonarnym. 

Szkoła dysponuje odpowiednim potencjałem, kadrą nauczycielską oraz zapewnia organizację 

praktycznej nauki zawodu. 

Wojewódzka Rada Rynku Pracy w Poznaniu zapoznała się z opinią Powiatowej Rady Rynku 

Pracy w Czarnkowie z dnia 15 maja 2019 r. w ww. zakresie i uchwałą Nr 39/2019 Wojewódzkiej 

Rady Rynku Pracy w Poznaniu z dnia 5 czerwca 2019 r. pozytywnie zaopiniowała projekt utworzenia 

w roku szkolnym 2019/2020 w Zespole Szkół Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie nowego kierunku 

kształcenia w zawodzie technik reklamy na poziomie technikum. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących,  

W związku z powyższym Uchwała Nr 87/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 10 do 

niniejszego protokołu.  

6) informacja o uzyskaniu przez  ZSP w Trzciance i ZS w Krzyżu Wlkp. dofinansowania                       

w ramach projektu Erasmus Plus szansą na lepszą przyszłość zawodową, 

  Naczelnik Wydziału Edukacji przedłożył Zarządowi informację na temat uzyskania  przez  

Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance ( zał. nr 11 ) i Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp. ( zał. nr 

12 ) dofinansowania w ramach projektu Erasmus Plus szansą na lepszą przyszłość zawodową. 

7) wniosek Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance o rozważenie możliwości podwyższenia 

wynagrodzeń dla nauczycieli z wyrównaniem od 1 czerwca br., 

Zarząd analizował wniosek ( zał. nr 13 ) dotyczący rozważenia możliwości podjęcia uchwały                      

w sprawie podwyższenia wysokości minimalnych stawek wynagrodzenia zasadniczego dla nauczycieli 

zatrudnionych w szkołach i placówkach prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki, na 

wszystkich stopniach awansu zawodowego i na wszystkich poziomach wykształcenia o 9,6% z dniem 

1 lipca br., z wyrównaniem od 1 czerwca.  

Zarząd Powiatu ustosunkował się do propozycji Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance negatywnie. 

Jako uzasadnienie swej decyzji wskazywał: 

Propozycja związków zawodowych odnosząca się do wzrostu wynagrodzenia zasadniczego 

nauczycieli o 9,6% o dwa miesiące wcześniej niż planuje zrobić to Ministerstwo Edukacji Narodowej 

jako rekompensata za utracone wynagrodzenie za okres strajku budzi duże kontrowersje związane 

z następującymi faktami: 

1. Podwyżka obejmować musi wszystkich pracowników szkół i placówek oświatowych 

prowadzonych przez powiat, w tym także tych, którzy nie strajkowali. Przypomnę, że w skali 

powiatu była to znacząca liczba nauczycieli. Nie strajkowali w ogóle nauczyciele 3 poradni 

psychologiczno-pedagogicznych, Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie oraz Zespołu 

Szkół Specjalnych w Gębicach, a w pozostałych jednostkach tylko część osób. 

2. W poszczególnych szkołach w strajku brały udział różne liczby nauczycieli w każdym kolejnym 

jego dniu. A zatem trudno ustalić jak duże ubytki finansowe w wynagrodzeniu poniosły 

poszczególne osoby. 
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3. Strajki w poszczególnych szkołach kończyły się w różnych terminach. 

4. Strajkujący byli świadomi faktu, że za okres strajku nie będzie przysługiwało im wynagrodzenie, 

co wynika jasno z przepisów o związkach zawodowych i szerokiej akcji informacyjnej 

prowadzonej przez same struktury związkowe.  

5. Wzrost wynagrodzeń nauczycieli dokonanych o dwa miesiące wcześniej niż zakłada to MEN ze 

skutkiem od trzech miesięcy musiałby być sfinansowany ze środków własnych powiatu. Byłoby 

to bardzo trudne do zrealizowania w szczególności gdy nie wiemy jakie będą skutki wzrostu 

wynagrodzeń za okres od września do grudnia 2019 r. i czy Państwo zechce je sfinansować. 

6. Powiat na zbilansowanie bieżących zadań w oświacie potrzebuje już dziś około 3 mln zł, 

nie licząc skutków podwyżek wynagrodzeń za okres wrzesień-grudzień br. 

W świetle powyższego Zarząd Powiatu nie widzi możliwości pozytywnej realizacji wniosku 

Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance. 

8) prośba Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance o wyrażenie zgody na dalsze użytkowanie 

pomieszczeń w Młodzieżowym Domu Kultury, 

Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 14 ) Zarządu Oddziału ZNP w Trzciance o wyrażenie zgody 

na dalsze użytkowanie przez Zarząd Oddziału ZNP w Trzciance dotychczasowego pomieszczenia 

w Młodzieżowym Domu Kultury w Trzciance.  

W celu podjęcia decyzji, zwrócono się z prośbą do p.o. Dyrektora MDK w Trzciance o zajęcie 

stanowiska w niniejszej sprawie. P.o. dyrektora zgłosiła problem lokalowy dotyczący zapewnienia 

miejsca pracy osobie, która od września br. kończy pełnienie funkcji członka Zarządu ZNP                                 

w Trzciance i wraca na pełen etat na stanowisko kierownika działów oraz instruktora w MDK 

Trzciance. 

Z uwagi na powyższe Zarząd Powiatu ustosunkował się negatywnie do prośby Zarządu 

Oddziału ZNP, jednocześnie informując, iż w najbliższym czasie planowane jest spotkanie                               

z Burmistrzem Trzcianki P. Krzysztofem Jaworskim, podczas którego Zarząd Powiatu mam nadzieję, 

uda się wypracować jakieś wspólne stanowisko dotyczące między innymi zgłoszonego przez Zarząd 

Oddziału ZNP problemu.  

9) ustalenie dodatków motywacyjnych dla dyrektorów szkół i placówek oświatowych na II 

półrocze 2019 roku, 

  Zarząd ustalił wysokość dodatków motywacyjnych dla dyrektorów szkół i placówek 

oświatowych prowadzonych przez Powiat Czarnkowsko-Trzcianecki na II półrocze 2019 roku. 

Dodatki pozostawiono na dotychczasowym poziomie, za wyjątkiem dyrektora Młodzieżowego 

Ośrodka Socjoterapii, którego dodatek z 20% podniesiono do 25%.  

Zestawienie wysokości dodatków motywacyjnych stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu.  

10)  wniosek Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o utworzenie od 1 września 2019 r. dwóch oddziałów 

na poziomie techniku dla absolwentów ośmioklasowej szkoły podstawowej, 

  Zarząd rozpatrzył wniosek ( zał. nr 16 ) Zespołu Szkół w Krzyżu Wlkp. o utworzenie od                                

1 września 2019 r. dwóch oddziałów na poziomie techniku dla absolwentów ośmioklasowej szkoły 

podstawowej:  

• w zawodach technik elektryk  i technik mechanik – aktualna liczebność 20 uczniów, 

• w zawodach technik spedytor i technik ekonomista – aktualna liczebność 21 uczniów. 

  Zarząd stwierdził, że zgodnie z założeniami do arkuszy organizacyjnych optymalnym 

rozwiązaniem byłoby utworzenie dwóch oddziałów dwuzawodowych liczących, co najmniej po 30 

uczniów. Jednakże analizując wniosek o planowanym naborze od 1 września br. Zarząd nie widzi 

takiej możliwości. Biorąc pod uwagę powyższe Zarząd Powiatu nie wyraża zgody na utworzenie 

dwóch oddziałów łączonych w wskazanych we wniosku zawodach i liczebnościach. Proponuje się 

natomiast utworzenie jednego oddziału łączonego, który będzie kształcił jednocześnie w trzech 

zawodach. 
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Ad.3 

Spotkanie z dyrektorem Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie. 

1) informacja z otwarcia ofert na wykonanie dokumentacji technicznej na budowę ścieżki pieszo-

rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w Trzciance, 

 Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie przedłożył Zarządowi informację                    

( zał. nr 17 ) z otwarcia ofert na wykonanie dokumentacji technicznej na przebudowę drogi - budowę 

ścieżki pieszo-rowerowej przy drodze powiatowej nr 1315P w miejscowości Trzcianka. Zamawiający 

na sfinansowanie ww. zadania przeznaczył kwotę brutto 100 tys. zł.  

Zgłosiły się 3 firmy oferując wykonanie zadania za kwotę: 

• I oferta – 69.495,00 zł, 

• II oferta – 158.670,00 zł, 

• III oferta – 184.500,00 zł. 

Wszystkie 3 firmy oferowały 84 miesięczny okres gwarancji i rękojmi.  

  Dyrektor ZDP, ponieważ pierwsza z ofert znacząco odbiegała ceną od dwóch pozostałych 

ofert, wystąpił do Firmy, która zaproponowała najniższą cenę, o wyjaśnienie, czy rzeczywiście za 

zaproponowaną cenę są w stanie przygotować dokumentację zgodnie z zamówieniem. Na odpowiedź 

ZDP oczekiwał będzie do 7 lipca br.  

2) realizacja dokumentacji technicznej na budowę chodnika w Zofiowie, 

  Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych poinformował Zarząd, iż jest już w posiadaniu części 

dokumentacji, w dniu dzisiejszym otrzymał kosztorys na budowę chodnika w Zofiowie. Do 15 lipca 

będzie miał kompletną już dokumentację i będzie mógł ogłosić przetarg na realizację zadania. Co jest 

tu istotne, w budżecie powiatu na to zadanie zaplanowano 320 tys. zł, z czego już wydatkowano kwotę 

18.450,00 zł na dokumentację pomniejszając tą kwotę o 1800 zł, za nieterminowe wykonanie                                   

i przekazanie dokumentacji. Z otrzymanego kosztorysu wynika, że wykonanie zadania oszacowano na 

kwotę 401 tys. zł, stąd brakowało będzie ok. 100 tys. zł. Dyrektor, widząc jednak jak na dzień 

dzisiejszy kształtują się ceny rynkowe, że po rozstrzygnięciach przetargu na zadania chodnikowe, 

ceny proponowane przez oferentów są niższe niż te wynikające z kosztorysów, będzie próbował 

ogłosić przetarg na to zadanie, bo być może znajdzie się wykonawca, który zaproponuję cenę, która 

znajdzie pokrycie w budżecie.   

3) podjęcie uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna opałowego przez Zarząd 

Dróg Powiatowych w Czarnkowie, 

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie wyrażenia zgody na sprzedaż drewna 

opałowego przez Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie.  

W związku z pozyskaniem drewna z terenu działki nr 747/4 zlokalizowanej przy                         

ul. Rybaki 3 w Czarnkowie Dyrektor Zarządu Dróg Powiatowych w Czarnkowie zwrócił się do 

Zarządu Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego z wnioskiem o wyrażenie zgody na sprzedaż drewna 

opałowego o łącznej kubaturze 17m3, w tym: 

a) lipa 6m3  z czego: 3m3 stanowią wałki opałowe i 3mp stanowi gałęziówka 

 opałowa 

b) wiąz 3m3 z czego: 2m3 stanowią wałki opałowe i 1mp stanowi gałęziówka 

 opałowa 

c) kasztanowiec 5m3 z czego: 3m3 stanowią wałki opałowe i 2mp stanowi  gałęziówka  

opałowa 

d) buk  3m3 z czego: 2m3 stanowią wałki opałowe i 1mp stanowi gałęziówka 

 opałowa 

Proponowana cena netto do sprzedaży 1m3 drewna opałowego ustala się na kwotę  

a) 25,00zł  za gałęziówkę liściastą 

b) 60,00zł  za wałki opałowe liściaste. 

 Inwentaryzacja i ocena stanu pozyskanego z wycinki drewna wykonana została przez  

Kierownika Obwodu Drogowego. Zaproponowane ceny ustalono w oparciu o sprzedaż drewna 

opałowego w latach poprzednich. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących,  

W związku z powyższym Uchwała Nr 88/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 18 do 

niniejszego protokołu.  

  Dyrektor poruszył również problemy kadrowe występujące w jego jednostce, spowodowane 

tym, że pracownicy zaczynają odchodzić do pracy w innych jednostkach.  

  Pan Czarnecki, w  związku ze złożoną interpelacją, na jednej z poprzednich Sesji, przez  

radnego powiatowego Krystiana Kawczyńskiego w sprawie możliwości utwardzenia ok. 15 km 

odcinka drogi wojewódzkiej o nawierzchni gruntowej nr 133, od jeziora Perskiego, jeziora Długiego 

w miejscowości Kwiejce Nowe, węzeł sieciowy 002 do 003 (powiat Czarnkowsko - Trzcianecki)                          

i dalej do miejscowości Sierakówko (powiat Międzychodzki), poinformował Zarząd, iż przygotowane 

zostało pismo do Zarządu Województwa Wielkopolskiego, w którym  Zarząd Powiatu Czarnkowsko-

Trzcianeckiego oraz samorządy gminne wnioskują o wykonanie utwardzenia ww. odcinka drogi.                       

W chwili obecnej ten odcinek drogi nie spełnia podstawowych wymagań technicznych i stanowi 

ogromne niebezpieczeństwo dla jej użytkowników. Liczne ubytki nawierzchni, występujące wyrwy, 

ogromne dziury na poboczach, liczne zwężenia stanowią nie tylko utrudnienia w ruchu kołowym ale 

przede wszystkim ogromne zagrożenie dla użytkowników oraz uszkodzeń pojazdów. Utrudnienia                      

i niebezpieczeństwo występuje szczególnie po ulewnych deszczach, ponieważ droga staje się 

praktycznie nieprzejezdna. Zły stan drogi  potwierdza również, w piśmie z dnia 21 maja 2019 roku nr 

WZDW.WP.512.1-1.3.2019, Wielkopolski Zarząd Dróg Wojewódzkich w Poznaniu. Wskazany 

odcinek drogi oznakowany jest zarówno od strony miejscowości Sieraków, jak i miejscowości 

Borzysko Młyn tablicami ostrzegającymi o trudnych warunkach – „Droga przejezdna tylko dla 

pojazdów terenowych” oraz znakiem ostrzegawczym A-30 – „Inne niebezpieczeństwa”. Utwardzenie 

wyżej opisanego odcinka drogi umożliwiłoby mieszkańcom gminy Drawsko, Krzyż Wlkp., Wieleń 

oraz turystom odpoczywającym w gospodarstwach agroturystycznych położonych w obrębie Puszczy 

Noteckiej znajdujących się w tych gminach znaczne skrócenie czasu przejazdu do aglomeracji 

poznańskiej, a także bezpieczniejszą podróż.  Skrócenie czasu przejazdu do aglomeracji poznańskiej 

jest szczególnie ważne również ze względu na istniejące powiązania gospodarcze przedsiębiorców 

oraz powiazania funkcjonalno-przestrzenne w zakresie dojazdów do pracy mieszkańców z ww. 

terenów. Inwestycja ta oddziaływać będzie również na obszar gminy Sieraków i gminy Chrzypsko 

Wielkie. Gminy, które także znajdują się w obszarze Puszczy Noteckiej, posiadają wiele atrakcji 

turystyczne i rozbudowane zaplecze wypoczynkowe. Wobec powyższego polepszenie stanu drogi 

wojewódzkiej nr 133 na opisanym wyżej odcinku wpłynie na poprawę dostępności do turystyki i jej 

rozwój ww. gminach powiatu czarnkowsko-trzcianeckiego i powiatu międzychodzkiego. Dzięki 

realizacji inwestycji nastąpi także poprawa bezpieczeństwa przeciwpożarowego występującego 

wzdłuż drogi 133 kompleksu leśnego, co przełoży się w konsekwencji na bezpieczeństwo ppoż. 

Puszczy Noteckiej. Samorządy, na podstawie posiadanego doświadczenia, widzą również możliwość 

pozyskania dodatkowych  środków finansowych na ww. inwestycję z Lasów Państwowych. 

Inwestycja nie tylko poprawi funkcjonalność sieci dróg w naszym rejonie, ale będzie także 

odpowiedzią na potrzeby mieszkańców i podmiotów prowadzących działalność gospodarczą na 

terenie powiatu Czarnkowsko - Trzcianeckiego i powiatu Międzychodzkiego oraz będzie mieć 

znaczenie w zakresie rozwoju turystyki na tym obszarze i bezpieczeństwa przeciwpożarowego 

Puszczy Noteckiej. 

Ad.4 

Sprawy z zakresu gospodarowania mieniem powiatu: 

1) prośba dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych w Trzciance o zaopiniowanie wniosku 

Stowarzyszenia Gramy z  Sercem o obniżenie stawki za wynajem miejsc noclegowych                    

w internacie szkoły i podjęcie uchwały w tej sprawie, 

 Zarząd rozpatrzył prośbę ( zał. nr 19 ) dyrektora Zespołu Szkół Ponadgimnazjalnych                        

w Trzciance o zaopiniowanie wniosku ( zał. nr 20 ) Stowarzyszenia Gramy z  Sercem o obniżenie                           
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o 50%  stawki za wynajem 169 miejsc noclegowych w internacie szkoły na czas realizacji 

charytatywnego wydarzenia Beach Party Gramy z Sercem, które odbędzie się w dniach 25-30 czerwca 

2019 r. nad jeziorem Logo w Trzciance.  

 Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu wyjaśniła, że przy 

zastosowaniu 50% obniżki minimalnej stawki za wynajem 169 miejsc noclegowych na 6 dni, łączny 

przychód szkoły to kwota 4563,00 zł brutto   

 Zarząd wyraził zgodę na wynajem miejsc noclegowych, ale za 100% odpłatnością. 

Stosowanie obniżki stawek powoduje, że szkoła traci możliwość wypracowania dodatkowych 

dochodów, co przekłada się na jej budżet. 

2) wezwanie osoby uprawnionej do składania oświadczeń w imieniu Powiatu na rozprawę  

o zawezwanie do próby ugodowej – roszczenie dotyczące majątku w Gębicach, 

 Zarząd zapoznał się z wezwaniem ( zał. nr 21 ) osoby uprawnionej do składania oświadczeń 

w imieniu Powiatu na rozprawę o zawezwanie do próby ugodowej – roszczenie dotyczące majątku                  

w Gębicach. Rozprawa odbędzie się w Sądzie Rejonowym w Trzciance I Oddział Cywilny w dniu                          

2 lipca 2019 roku.  

 Pracownik Wydziału Gospodarki Nieruchomościami i Mienia Powiatu poinformowała, że                         

z ramienia Powiatu sprawę prowadzi radca prawny Starostwa, który przedłoży Zarządowi informację 

na kolejnym posiedzeniu, co w tej sprawie się zadziało dalej.  

Ad.5 

Podjęcie uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 2019 rok oraz zatwierdzenie 

skonsolidowanego bilansu powiatu za 2018 rok.  

Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zmiany uchwały budżetowej powiatu na 

2019 rok, w której po stronie dochodowej dokonuje się zmiany planu dotacji celowych na 2019 rok: 

- Dział 754, rozdział 75411 § 2110 - zwiększenie o 20.000,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa            

z przeznaczeniem na zakup materiałów pędnych i smarów. 

Powyższe zmiany zostaną uwzględnione w planie wydatków Komendy Powiatowej Państwowej 

Straży Pożarnej w Czarnkowie. 

- Dział 801, rozdział 80146 § 2120 - zwiększenie o 36.418,00 zł, środki pochodzą z budżetu państwa          

z przeznaczeniem na opłacenie kosztów związanych z powierzeniem nauczycielom zadania doradcy 

metodycznego. 

Zgodnie ze złożonym wnioskiem o ww. wsparcie przez Wydział Edukacji Starostwa Powiatowego                  

w Czarnkowie środki przypisuje się jak poniżej: 

- Zespół Szkół Ponadgimnazjalnych w Czarnkowie - 24.482,00 zł, 

- Zespół Szkół w Krzyżu Wlkp. - 11.936,00 zł. 

Po stronie wydatkowej: 

Umniejsza się wysokość rezerw celowych o kwotę 124.965,00 zł, z tego:  

- na oświatę (w tym na odprawy emerytalne) - z przeznaczeniem na wypłatę odprawy emerytalnej dla 

pracownika Centrum Edukacji Zawodowej w Czarnkowie - 12.400,00 zł (rezerwa celowa po zmianie 

wynosi 1.254.133,00 zł); 

-  na odprawy emerytalne dla pracowników poniższych jednostek organizacyjnych: 

• Zarząd Dróg Powiatowych w Czarnkowie - kwota 21.150,00 zł, 

• Powiatowy Urząd Pracy w Czarnkowie - kwota 91.415,00 zł, 

(ogółem zmniejszenie ww. rezerwy celowej wynosi 112.565,00 zł, kwota po zmianie wynosi 

303.804,00) . 

Zmiany przedstawione w niniejszej uchwale skutkują koniecznością dostosowania odpowiednich 

załączników do uchwały budżetowej. 

- Dokonuje się zmian w planie wydatków Starostwa Powiatowego w Czarnkowie, polegających na 

przeniesieniu między paragrafami w ramach działu klasyfikacji budżetowej w zakresie upoważnień 

danych Zarządowi przez Radę w uchwale budżetowej. 
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Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących,  

W związku z powyższym Uchwała Nr 89/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 22 do 

niniejszego protokołu.  

  Zarząd przystąpił do podjęcia uchwały w sprawie zatwierdzenia skonsolidowanego bilansu 

Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego za 2018 rok. 

Zarządy jednostek samorządu terytorialnego, zgodnie z przepisami rozporządzenia z dnia 

13 września 2017 roku w sprawie: rachunkowości oraz planów kont dla budżetu państwa, budżetów 

jednostek samorządu terytorialnego, jednostek budżetowych, samorządowych zakładów budżetowych, 

państwowych funduszy celowych oraz państwowych jednostek budżetowych mających siedzibę poza 

granicami Rzeczypospolitej Polskiej, zobowiązane są do sporządzania skonsolidowanego bilansu. 

Niniejsza uchwała jest wypełnieniem ww. postanowień. 

Przystąpiono do głosowania. 

W obecności 4 członków Zarządu ( nieobecny Feliks Łaszcz ): 

- 4 głosy za,  

- 0 głosów przeciwnych,  

- 0 głosów wstrzymujących,  

W związku z powyższym Uchwała Nr 90/2019 została podjęta i stanowi załącznik nr 23 do 

niniejszego protokołu.  

Ad.6 

Wnioski zgłoszone przez radnych powiatowych. 

  Zarząd zapoznał się z otrzymanym do wiadomości wnioskiem ( zał. nr 24 ) złożonym przez 

radną Rady Powiatu Czarnkowsko-Trzcianeckiego Izabelę Bobińską. Wniosek skierowany był do 

Wielkopolskiego Zarządu Dróg Wojewódzkich w Poznaniu RDW Czarnków, a dotyczył postawienia 

znaku STOP na drodze powiatowej 1342P przy skrzyżowaniu z drogami wojewódzkimi 182 i 183                    

w miejscowości Sarbia.  

  Zarząd zapoznał się z wnioskiem ( zał. nr 25 ) złożonym przez radną Rady Powiatu 

Czarnkowsko-Trzcianeckiego Ewę Sumińską. Wniosek dotyczył wykonania przejścia dla pieszych 

między parkingiem przy ul. Sikorskiego w Trzciance ( przy byłym budynku banku PKO ) a terenem 

Szpitala Powiatowego im. Jana Pawła II w Trzciance.  

  Wniosek skierowano do analizy merytorycznego wydziału Starostwa Powiatowego                              

w Czarnkowie – Wydziału Inwestycji i Zamówień Publicznych. 

Ad.7 

Przyjęcie protokołu z poprzedniego posiedzenia Zarządu. 

  Zarząd przyjął protokół z dwóch poprzednich posiedzeń, tj. z dnia 23 maja 2019 r. oraz z dnia 

13 czerwca 2019 r., nie wnosząc żadnych uwag.  

Ad.8 

Sprawy różne. 

W sprawach różnych radni nie zabrali głosu.  
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Na tym posiedzenie i protokół z posiedzenia Zarządu Powiatu w dniu 27 czerwca                    

2019 r. zakończono. Termin kolejnego posiedzenia Zarządu zaplanowano na dzień 04 lipca 2019 r. 

 

 

Protokołowała:   

Małgorzata Pompała                                  Podpisy członków Zarządu  

 

                                                                                     Sławomir Kryger  …………………………… 

                                                                                     Krzysztof Czarnecki ..………………………. 

                                                                                        Waldemar Pawłowski ………………………... 

                                                                                        Jan Pertek ……………………………………. 

 

 


